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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási
Bizottság 2025. február 3-án (hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatal III. emelet 300-as termében megtartott 2. rendes 
üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

Távol:

Camara-Bereczki Ferenc Miklós

Shakkour Aram - alelnök
Dr. Erőss Gábor János
Krizsán Gabriella Orsolya
Tóth-Ádám Éva
Oláh József
Szűcs Krisztián János
Dr. Tarcsay Tibor

Dr. Szilágyi Demeter Gergely
Vörös Tamás
Kaiser Edvin Sándor

Jelenlévő meghívottak: Sátly Balázs - alpolgármester, Rádai Dániel - alpolgármester, 
dr. Székelyhídi Lívia - Jegyzői Kabinet — kabinetvezető, dr. Gregor Katalin - Jogi iroda 
-jogi referens; dr. Lányi Krisztina - Városépítészeti Iroda - irodavezető-helyettes; Dr. 
Lennert Zsófia - Városüzemeltetési és Zöld Iroda - irodavezető, Gyuricza Ramóna - 
Városüzemeltetési és Zöld Iroda--- ügyintéző; Ágh László - Városüzemeltetési és Zöld 
Iroda - közkútkezelő ügyintéző

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és 
valamennyi jelenlévőt. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselő-testületének Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási 
Bizottsága ez évi 2. rendes ülését megnyitom. Kérem kapcsoljuk be a szavazókészülékeket 
a létszám megállapítása érdekében. Megállapítom, hogy a Bizottság létszáma 11 fő, ebből 
jelen van 7 fő. Megállapítom, hogy a Bizottság határozatképes. Távolmaradását 
bejelentette Kaiser Edvin, dr. Szilágyi Demeter, késik Vörös Tamás, Erőss Gábor. A 
meghívó szerinti napirend szavazása következik, de előtte még azért elmondom, hogy a 
mai napon a törvényességi felügyeletet dr. Székelyhídi Lívia látja el. Szavazunk a 
napirendről egyszerű többséggel, most. 7 igennel egyhangúlag elfogadtuk, köszönöm 
szépen.

1



Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

14/2025. (II. 03.) számú határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend

Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

Nyilvános előterjesztések

1. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására forgalomtechnikai 
beavatkozásokhoz a Budapest VIII. kerület, Corvin, Losonci és Orczy 
negyedben
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

2. Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. kerület, Tömő 
utca 23/B szám alatti ingatlanon kapubehajtó- és járdaépítéshez
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Zárt előterjesztések

3. Javaslat közterület-használati kérelmek elbírálására 
Előterjesztő: dr. Tör öcsik Edit Julianna jegyző

Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend 1. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására forgalomtechnikai 
beavatkozásokhoz a Budapest VIII. kerület, Corvin, Losonci és Orczy negyedben 
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
I-es blokk, nyilvános előterjesztések, a napirend vitáját megnyitom, előterjesztői 
kiegészítésre adom a szót Alpolgármester úrnak, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm szépen a szót. Itt ugye arról van szó, hogy egy tavaly már eldöntött projektben a 
kivitelezés előtt az engedélyeket frissíteni kell, illetve leginkább az Önkormányzat ezzel 
kapcsolatos jóváhagyását, úgyhogy ez van most itt előttünk. A műszaki tartalomban semmi
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nem változik. Hosszú idő után idén tavasszal a Corvin, a Losonczi és az Orczy negyedek 
egy egységes 30 kilométer/órás övezetbe fognak tudni tartozni, ennek nyilván vannak 
Kresz-korrekciós elemei, és azt gondolom, hogy egyébként az, hogy hivatalossá is tesszük, 
hogy a józsefvárosi lakóutcákban a száguldozás az valójában nem megengedett és nem is 
eltűrt, ezáltal én azt gondolom, ez egy fontos üzenet minden más projektnek is, ami 
egyébként ebben a sebességcsillapított övezetben próbál majd megvalósulni.
Nagyon sokszor hallottuk azt az elmúlt években, hogy bizonyos műszaki megoldásokat 
azért nem támogat a Budapest Közút, mert egyébként ez a helyszín nem 30-as övezethez 
tartozik, hanem 50-eshez, ami önmagában így nyilván egyfajta furcsa állásfoglalás volt, 
hiszen soha nem is kellett volna 50-esbe tartozni lakóutcákról révén szó, úgyhogy 
célegyenesbe érkezünk. Én bízom benne, hogy április hónap folyamán életbe is tud lépni 
ez a rendszer. Köszönöm szépen.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
És most megnyílik a lehetőség a Bizottság tagjai számára, hogy hozzászóljanak a 
napirendhez. Én annyit fűznék hozzá, hogy mivel eltelt egy év, lejárt a korábban kiadott, 
megszavazott engedély, és akkor így ebből a szempontból érdekes és érdemes is 
megkérdezni azt, hogy akkor most mi újság az ütemezéssel, mik a tapasztalatok? 
Szerintem nagyon jó lenne, hogyha új ciklus lévén a Bizottság tagjai betekintést 
nyerhetnének egy előterjesztés keretében abba, hogy a Magdolna negyedben hogyan 
alakult a forgalom, a forgalomcsillapítás következményeként, a kihelyezett mérőeszközök 
milyen adatokat gyűjtöttek be, ebből milyen következtetéseket tudunk levonni. Erről 
nyilván most érdemes beszélni röviden, szóban, de szerintem a következő bizottsági ülésre 
érdemes lenne írásban elénk tárni, hogy mi is a helyzet. Korábban is beszéltünk már róla, 
hogy akkor lesz hatásos forgalomcsillapítás Józsefvárosban, hogyha az nem csupánl, 2, 3 
negyedre terjed ki, hanem a lehető legtöbbre, lehetőleg az összesre. Most megnyitom a 
vitát, először megadom a szót dr. Erőss Gábornak és aztán Alpolgármester úrnak, 
parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm, kapcsolódik ahhoz, amit Elnök úr mondott, már sejtheti, hogy mit fogok 
hozzáfűzni ehhez a napirendi ponthoz, hogy a Csarnok negyed és a Népszínház negyed 
tekintetében a forgalomcsillapítással hogy állunk, illetve szintén csatlakozva Elnök úr által 
elmondottakhoz, részben talán a Magdolna-negyedi beavatkozásnak is a következménye 
bizonyos problémák fokozódása a Csarnok és Népszínház negyedben is, úgyhogy már csak 
azért is érdemes azokat a tapasztalatokat is leszűrni, illetve elemezni, hogy a most tárgyalt 
előterjesztés a többi negyed vonatkozásában milyen következményekkel vagy 
összefüggésekkel jár? Köszönöm.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm szépen a szót. Bevallom nem vártam az előző években, de talán ezekben az 
években, de hát ezektől az évektől lehet, hogy vártam egy kicsit, hogy majd én leszek az, 
aki fékezi vagy körültekintőbb belátásra bírja a Képviselő kollégákat. Egyrészről Elnök 
úrnak jelezném, hogy bár szerintem akkor most írásban is megszületett ez és ez nyilván 
majd eljut a RÉV8 Zrt-hez, de én is akkor elvittem magammal most azt a feladatot, hogy 
egy írásbeli tájékoztató előterjesztést készítsünk akár a soron következő bizottságra és 
működni fog a testület előtti héten, szerintem az megoldható, úgyhogy ezt elvittem. Ennek 
a most tárgyalt előterjesztésnek önmagában nincs kapcsolódási pontja a Csarnok,

3



Népszínház, bármilyen egyéb programhoz. Ezek a Baross utca északi és déli oldalán 
viszonylag szabadon léteznek egymástól függetlenül, illetve most itt nincs is arról szó, 
hogy ez nem egy forgalomcsillapító projekt, hanem egy sebességcsillapító és alapvetően 
nincs összefüggésben a többiekkel. Egyébként én alapvetően szeretném a többiek, tehát a 
Csarnok, Népszínház negyedek, adott esetben vonatkozó részeit a kollégákkal egyeztetni a 
következő hetekben. Ezzel kapcsolatban az előkészítő munka újra elindult a RÉV8 Zrt- 
ben. Az tény, hogy a polgármesteri program is azt az ígéretet tette, hogy visszaviszi az 
emberekhez konzultálni ezeket a lehetőségeket, ennek az előkészítő munkája elindult. 
Egyébként én azt mondom, hogy a következő hetekben érdemes erről egyeztessünk, illetve 
a legutóbbi ülésen Elnök úr is kifejezetten jelezte a szükségét egy szakmai beszélgetésnek 
közöttünk, amit március elejére természetesen ütemezzük.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Dr. Erőss Gábor, parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a választ, viszonylag megnyugtató és valóban fontos megkülönböztetni 
a sebességcsillapítást a forgalomcsillapítástól. Azt gondolom, hogy korábban már kialakult 
egy konszenzus, hogy valójában egyrészt azért mégiscsak összefüggnek egymással, 
másrészt mind a kettőre szükség van. És még annyi megjegyzésem lenne, bár nem vagyok 
természetesen ilyen értelemben közlekedéspolitikai szakértő, hogy azért van egy olyan 
érzésem, hogyha 30-as zónává alakítjuk a Baross utca egyik oldalán a kerületet, akkor 
ugye ott lassul a haladási sebesség definíció szerint, tehát esetleg a forgalom egy része, ha 
csak egy kis része is áttevődik azokra a kerületrészekre, ahol nincs ilyen általános 
sebességkorlátozás, csak feltételezem, remélem, hogy nem így lesz és várom akkor ezeket 
a konzultációkat, amiket Alpolgármester úr beígért. Köszönöm.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Shakkour Aram alelnök úr, parancsoljon!

Shakkour Aram
Köszönöm a szót, tehát mint a Népszínház negyed másik képviselője, én nagyon várom a 
konzultációkat, illetve jelezném, hogy forgalomlassításra ott is van bőven szükség, például 
a Kenyérmező utcában rendkívül sok lakossági panaszt kapunk erre és izgatottan várjuk a 
konzultációkat.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Rádai alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Mindkét felvetésre reagálva egyrészről azt nem gondolom, hogy a sebességcsillapításnak 
nyilvánvalóan van valamekkora forgalomcsökkentő hatása, de azért ez nem szokott 
drasztikus lenni, egyébként keveset beszélünk róla. Azt tudom, hogy az egy évvel ezelőtti 
tárgyalásokon, illetve az akkori bizottsági tárgyaláson is téma volt, de ugye Budapesten 20 
kilométer/óra az átlagsebesség. Egyébként önmagában ezek a Kresz-módosítások nem 
lassítják le a forgalmat, sőt néha egyébként gyorsítják amiatt, hogy kisebb torlódások 
vannak és egyenletesebbé válik a forgalom. Ez egyébként összességében tud javító hatást 
is elérni. Én attól nem tartok, hogy a Práter utca 30-assá válik, mert akkor a József utcában 
drasztikusan megnő a forgalom. De egyébként azt viszont készség nélkül felajánlom a 
kollégáknak és ebben már válaszolok a következő felvetésre is, hogy attól függően, hogy 
milyen műszaki tartalmakat látunk érdemben járhatónak vagy miket vinnénk majd a 
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közvélemény elé, mint működőképes megoldások, ezzel párhuzamosan egyébként rövid 
távon a Népszínház, Csarnok negyed sebességcsillapítását is tudjuk vinni, tehát itt akár 
több ütemű intézkedésekről és bevezetésről lehet itt szó, ez az elmúlt. Ami biztos, én azt 
gondolom, hogy ezt megtanultuk az előző években, hogy minél nagyobb és komplexebb 
csomagot nyitunk ki, annál inkább még a kis megoldandó kérdések is háttérbe 
szorulhatnak és mondjuk ki, hogy a Csarnok és Népszínház negyedek forgalomcsillapítása 
kapcsán, mert a Magdolnában ez megvalósult és ott a sebesség tekintetében is amiatt, hogy 
nagyon komplex műszaki kérdéseket egyeztettünk a fővárossal is hosszú időn keresztül, 
ezalatt azok az egyszerűbb kérdések, minthogy a terület maga az milyen sebességzónába 
tartozik, azok nem kerültek megválaszolásra és ez egy fontos tapasztalat. Ezt a mostani 
folyamatokban mindenképp én személy szerint is szeretném, hogyha beépítenénk, tehát 
meggyőződnénk arról, hogy azok a kérdések, amikhez nem kellenek nagyon mély 
egyeztetések, azokkal ne folytassunk hosszú, mély, felesleges egyeztetéseket, hanem akkor 
azokat valósítsuk meg, például ilyen a sebességcsillapítás, hogy működik egy rendszer 
nagy vonalakban.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Van-e további kérdés és hozzászólás a napirendi ponthoz? Nem látok ilyet, így a napirendi 
pont vitáját lezárom. Szavazásra bocsátom az egy pontból álló határozati javaslatot, 
egyszerű többséggel szavazzunk róla, kérem szavazzanak. 8 igennel egyhangúlag 
elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának

15/2025. (II. 03.) számú határozata
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadása forgalomtechnikai beavatkozásokhoz a Budapest 
VIII. kerület, Corvin, Losonci és Orczy negyedben

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja forgalomtechnikai beavatkozásokhoz a Budapest VIII. 
kerület, Corvin, Losonci és Orczy negyedben.

- Jelen tulajdonosi hozzájárulás Budapest VIII. kerület, József körút - Üllői út - 
Orczy út - Baross utca által határolt területre terjed ki.

- Jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

- Az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani.

- Téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania. 
Kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelezö közösen 5 év garanciát vállal.
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Felelős:
Határidő:

polgármester
2025. február 10.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Áttérünk a 2. napirendi pontra, a tulajdonosi hozzájárulás megadására.

Napirend 2. pontja: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII. 
kerület, Tömő utca 23/B szám alatti ingatlanon kapubehajtó- és járdaépítéshez 
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
A napirend vitáját megnyitom. Van-e előterjesztői kiegészítés? Nincs. Van-e hozzászólása 
esetleg bármelyik bizottsági tagnak? Nincs. A napirendi pont vitáját lezárom és szavazásra 
bocsátom az 1. pontból álló határozati javaslatot, elfogadásáról egyszerű többséggel 
döntünk, kérem szavazzanak! 8 igennel egyhangúlag elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottságának 

16/2025. (II. 03.) számú határozata 
(8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

tulajdonosi hozzájárulás megadása Budapest VIII. kerület, Tömő utca 23/B szám 
alatti ingatlanon kapubehajtó- és járdaépítéshez

A Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottság úgy dönt, hogy 
tulajdonosi hozzájárulását adja Budapest VIII. kerület, Tömő utca 23/B szám alatti 
ingatlanon kapubehajtó- és járdaépítéshez.

- Jelen tulajdonosi hozzájárulás a Tömő utca 36162/2 hrsz. út- és járdaburkolatának 
munkálatokkal érintett részeire terjed ki.

- Jelen tulajdonosi hozzájárulás csak az engedélyező szervek, szakhatóságok 
előírásainak maradéktalan betartásával, a döntés napjától számított 1 évig érvényes.

- Az építtetőnek (kivitelezőnek) a munkakezdési (burkolatbontási) hozzájárulást az 
Önkormányzat honlapjáról letölthető kérelem nyomtatvány adattartalma szerint a 
mellékletek csatolásával előzetesen meg kell kérni, és az abban foglaltakat 
maradéktalanul be kell tartani.

- Téli üzemben burkolatbontási engedélyt kiadni alapvetően november 15. előtt és 
március 15. utáni munkakezdéssel lehet. Ettől eltérni, csak külön kérelemre és 
külön elbírálással lehet figyelembe véve az alkalmazott technológiát és azt, hogy a 
téli időszakban nyitott munkagödör, vagy munkaárok baleseti veszélyforrást nem 
okozhat, síkosságmentesítésére az engedélyesnek külön figyelmet kell fordítania. 
Kötelezi a kivitelezőt a bontási helyek megfelelő minőségben történő 
helyreállítására, melyre a beruházó/kivitelezö közösen 5 év garanciát vállal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2025. február 10.
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Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Áttérünk a zárt előterjesztésekre, köszönöm szépen biztosítva van a zárt ülés feltétele.
Áttérünk a 3. napirendi pont tárgyalására.

Napirend 3. pontja: Javaslat közterület-használati kérelmek elbírálására
Előterjesztő: dr. Tör öcsik Edit Julianna jegyző ZART

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése 
értelmében.

A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a
17/2025. (II. 03.)
18/2025. (II. 03.)
19/2025. (II. 03.)
20/2025. (II. 03.)
21/2025. (II. 03.)
22/2025. (II. 03.)
23/2025. (II. 03.)
24/2025. (II. 03.)
25/2025. (II. 03.)
26/2025. (II. 03.)
27/2025. (II. 03.)
28/2025. (II. 03.)
29/2025. (II. 03.)

számú VKKB határozatokat a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
A napirendi pontok tárgyalásának a végére értünk. A bizottsági tag a bizottsági ülés 
napirendjét követően az ülés végén a bizottság feladatkörébe tartozó ügyben a bizottság 
elnökétől és a jegyzőtől felvilágosítást kérhet. A felvilágosítás kérésre írásban választ kell 
adni a bizottsági ülést követő legkésőbb 15 napon belül, amely határidő indokolt esetben 
15 nappal meghosszabbítható. Van-e bárkinek kérdése? Dr Eröss Gábor, parancsoljon!

Dr. Erőss Gábor
Én csak kicsit bizonytalanul teszem föl, mert az is lehet, hogy én nem vettem észre, de a 
Pázmány Campus építkezésével kapcsolatos környezetvédelmi aggályokra vagy az 
azbesztszennyezésre mintha nem kaptam volna még választ, amit korábban kérdeztem. Ezt 
szeretném akkor majd megkapni, ha lehet, köszönöm.

Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Rádai alpolgármester úr, parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm. Most nem emlékszem, hogy Eröss képviselő úr mit kérdezett pontosan, de azt 
tudom, hogy tárgyi témában beszerzések zajlanak, ugye önkormányzat vagyunk, úgyhogy 
minden is fényévekig tart, ezek is, azbesztvizsgálatot szerzünk be éppen.
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Camara-Berenczki Ferenc Miklós
Köszönjük, amennyiben nincs több kérdés, úgy köszönöm szépen a bizottsági tagoknak a 
mai munkájukat. Az ülést 16 óra 55 perckor bezárom és találkozunk legközelebb a 
Képviselő-testület hetén. Köszönöm szépen, viszontlátásra.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Közterület-hasznosítási Bizottság ; Közterület-hasznosítási Bizottság
alelnökelnök

A jegyzőkönyvet készítette:

^^6Páli Sándorné / £ 1
Koordinációs Ügyosztály Szervekéi írod:

ai rzsébi

ügyintéző .o

Koominációs ^Ügyosztály Szervezési Iroda 
A / ügyintéző

* 69

A jegyzőkönyv melléklete: Szavazási lista az Mvoksból
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Melléklet

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Közterület-hasznosítási Bizottsága 

2025. február 3-i 2. rendes ülése 
NYILVÁNOS

Szavazás eredménye
Ideje: 2025. február 03. 16:37
Típusa: Nyílt
Határozat: 14. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 63.64
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 63.64
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 36.36
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Dr. Eröss Gábor Távol -
Kaiser Edvin Sándor Távol -
dr. Szilágyi Demeter Távol -
Vörös Tamás Távol -



Szavazás eredménye
Ideje: 2025. február 03. 16:49
Típusa: Nyílt
Határozat: 15. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására
forgalomtechnikai beavatkozásokhoz a Budapest Vili, kerület, Corvin, 
Losonci és Orczy negyedben

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen
Megjegyzés:

11 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Dr. Eröss Gábor 
Krizsán Gabriella Orsolya 
Oláh József 
Shakkour Aram 
Szűcs Krisztián 
dr. Tarcsay Tibor 
Tóth-Ádám Éva 
Kaiser Edvin Sándor 
dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
Igen
Igen
Igen
Igen
Igen
Igen
Igen
Igen

Távol
Távol
Távol



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2025. február 03. 16:50
Típusa: Nyílt
Határozat: 16. Elfogadva

Tárgya: Napirend 2.: Javaslat tulajdonosi hozzájárulás megadására a Budapest VIII.
kerület, Tömő utca 23/B szám alatti ingatlanon kapubehajtó- és 
járdaépítéshez

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 8 100.00 72.73
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 8 100.00 72.73
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 27.27
Összesen 11 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Dr. Eröss Gábor Igen -
Krizsán Gabriella Orsolya Igen -
Oláh József Igen -
Shakkour Aram Igen -
Szűcs Krisztián Igen -
dr. Tarcsay Tibor Igen -
Tóth-Ádám Éva Igen -
Kaiser Edvin Sándor Távol -
dr. Szilágyi Demeter Távol -
Vörös Tamás Távol -


